
Fra: Arve Mjøs <arvemjos@gmail.com> 
Sendt: torsdag 28. mai 2020 21:18 
Til: Kjartan Nyhammer 
Emne: Alt for mykje hjort på Mjøs på Radøy 
 

Den store mengda hjort er til vesentleg ulempe for gardsdrifta. Eg har aldri før sett so mykje 

trakk,- og beiteskade på bøane som no. 

 

Det må takast eit krafttak for å redusera mengda hjort til eit normalt, akseptabelt nivå. 

 

Med helsing 

Arve Øystein Mjøs 


